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PS 19/12 Etablering av råd for funksjonshemmede for perioden 
2011 - 2015

Rådmannens forslag til vedtak

1. Hilda Berit Evensen gis fritak fra sitt verv som medlem 
2. Tidligere oppnevnt varamedlem Bård Midtgård velges som fast medlem 
3. Tore Gustavsen gis fritak fra sitt verv som varamedlem
4. Som nye varamedlemmer velges …………………………………….

Rekkefølgen for varamedlemmer blir da som følger:
1. Marit Pedersen
2. Salve Kløvfjell  
3. Marit Kristine Olsen
4. ………………….
5. ………………….

Saksprotokoll i Formannskap - 08.05.2012 

Behandling

Irene Strandene Hansen (AP) kom med forslag om Lillian Sundsdal som nytt varamedlem.
Jan Dukene (TTL) kom med forslag om Marit Lien som nytt varamedlem. 

Enstemmig tilrådd som rådmannens forslag til vedtak og forslagene fra Irene Strandene Hansen 
(AP) og Jan Dukene (TTL).

Innstilling

1. Hilda Berit Evensen gis fritak fra sitt verv som medlem 
2. Tidligere oppnevnt varamedlem Bård Midtgård velges som fast medlem 
3. Tore Gustavsen gis fritak fra sitt verv som varamedlem
4. Som nye varamedlemmer velges Lillian Sundsdal og Marit Lien. 

Rekkefølgen for varamedlemmer blir da som følger:
1. Marit Pedersen
2. Salve Kløvfjell  
3. Marit Kristine Olsen
4. Lillian Sundsdal
5. Marit Lien. 



PS 20/12 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2011 til 2012

Rådmannens forslag til vedtak

1. Ubrukte bevilgninger på investeringsbudsjettet i 2011 innarbeides i budsjett 2012 for 
følgende prosjekter:

Prosjekt Finansiering
Ubrukt 

bevilgning
Tilskudd/
refusjoner

Bundne 
fond

Finansiert av 
kommunen

0650 Kunstgressbane på Lyngmyr 13.000 6.000 6.000
0654 Minnelund Lyngør 301.000 11.000 290.000
0734 Songe skole – til grunnerverv 15.000 15.000
0779 Lyngbakken bhg, utvide med to

avdelinger
50.000 50.000

0781 Helsehuset 23.000 23.000
0783 Strannasenteret, carporter 18.000 18.000
0832 Østerå – utvidelse kloakkanlegg (fra 

2010)
23.000 23.000

0839 Svarttjern/Valbergheia, ny trykk-
økningsstasjon

400.000 200.000 200.000

0842 Gjeving renseanlegg, luktfjernings-
anlegg

59.000 59.000

0849 Vanninvesteringer; Bergsmyr og 
Fjærkleivene

251.000 251.000

0852 Nedgraving/etterisolering av 
sjøledninger

62.000 62.000

0858 Glastadheia boligfelt II 362.000 362.000
0891 Østerå, utskifting av vegbelysning 137.000 55.000 82.000
0901 IT-investeringer 46.000 46.000

Sum 1.760.000 628.000 6.000 1.126.000

Samlet beløp som må finansieres av kommunen dekkes ved bruk av ubrukte lånemidler fra 
2011.

2. Bevilgningen til formidlingslån økes med 2.017.000 kroner i 2012. Beløpet finansieres ved 
ubrukte lånemidler fra 2011.

3. Finansiering i investeringsbudsjettet med generelt ubundet investeringsfond og lånemidler 
flyttes fra enkeltprosjekter og til et felles prosjekt. Unntatt fra dette er formidlingslån, KLP 
egenkapitaltilskudd o.l.

Saksprotokoll i Formannskap - 08.05.2012 

Behandling

Rådmannens forslag til vedtak enstemmig tilrådd. 

Innstilling

1. Ubrukte bevilgninger på investeringsbudsjettet i 2011 innarbeides i budsjett 2012 for 
følgende prosjekter:

Prosjekt Finansiering



Ubrukt 
bevilgning

Tilskudd/
refusjoner

Bundne 
fond

Finansiert av 
kommunen

0650 Kunstgressbane på Lyngmyr 13.000 6.000 6.000
0654 Minnelund Lyngør 301.000 11.000 290.000
0734 Songe skole – til grunnerverv 15.000 15.000
0779 Lyngbakken bhg, utvide med to 

avdelinger
50.000 50.000

0781 Helsehuset 23.000 23.000
0783 Strannasenteret, carporter 18.000 18.000
0832 Østerå – utvidelse kloakkanlegg (fra 

2010)
23.000 23.000

0839 Svarttjern/Valbergheia, ny trykk-
økningsstasjon

400.000 200.000 200.000

0842 Gjeving renseanlegg, luktfjernings-
anlegg

59.000 59.000

0849 Vanninvesteringer; Bergsmyr og 
Fjærkleivene

251.000 251.000

0852 Nedgraving/etterisolering av 
sjøledninger

62.000 62.000

0858 Glastadheia boligfelt II 362.000 362.000
0891 Østerå, utskifting av vegbelysning 137.000 55.000 82.000
0901 IT-investeringer 46.000 46.000

Sum 1.760.000 628.000 6.000 1.126.000

Samlet beløp som må finansieres av kommunen dekkes ved bruk av ubrukte lånemidler fra 
2011.

2. Bevilgningen til formidlingslån økes med 2.017.000 kroner i 2012. Beløpet finansieres ved 
ubrukte lånemidler fra 2011.

3. Finansiering i investeringsbudsjettet med generelt ubundet investeringsfond og lånemidler
flyttes fra enkeltprosjekter og til et felles prosjekt. Unntatt fra dette er formidlingslån, KLP 
egenkapitaltilskudd o.l.



PS 21/12 Underskuddsgaranti. Kystkulturuka

Rådmannens forslag til vedtak

Tvedestrand kommune imøtekommer ikke forespørselen fra Kystkulturuka om å stille 
underskuddsgaranti i forbindelse med årets arrangement.

Saksprotokoll i Formannskap - 08.05.2012 

Behandling

Jan Dukene reiste spørsmål om sin habilitet som følge av at sønnen sitter i styret for 
Kystkulturuka. Jan Dukene fratrådte ved behandlingen av sin habilitet. Jan Dukene ble 
enstemmig erklært innhabil, jfr. Forvaltningslovens § 6 b. Varaordfører Carl F. Bertelsen 
overtok ledelsen av møtet under behandlingen av denne saken. (8 voterende medlemmer). 

Håvard Røiseland (AP) fremmet følgende forslag:
Saken utsettes.

Utsettingsforslag fra Håvard Røiseland (AP) falt med 6 mot 2 stemmer.

Rådmannens forslag til vedtak enstemmig tilrådd. 

Jan Dukene tiltrådte igjen og overtok ledelsen av møtet (9 voterende). 

Innstilling

Tvedestrand kommune imøtekommer ikke forespørselen fra Kystkulturuka om å stille 
underskuddsgaranti i forbindelse med årets arrangement.



PS 22/12 Tilleggsbevilgning. Media Service

Rådmannens forslag til vedtak

1. Media Service tildeles et tilskudd på kr. 10.000,- som finansieres via enhet for kultur og 
næring.

2. Media Service tildeles ytterligere et tilskudd på kr. …………,- som finansieres via 
kommunestyrets post for tilleggsbevilgninger.

Saksprotokoll i Formannskap - 08.05.2012 

Behandling

Morten Foss (TTL) kom med forslag under punkt 2 i rådmannens forslag til vedtak om å tildele 
kr. 10.000,-.

Rådmannens forslag til vedtak inklusiv Morten Foss (TTL) sitt forslag til vedtak enstemmig 
tilrådd. 

Innstilling

1. Media Service tildeles et tilskudd på kr. 10.000,- som finansieres via enhet for kultur og 
næring.

2. Media Service tildeles ytterligere et tilskudd på kr. 10.000,- som finansieres via 
kommunestyrets post for tilleggsbevilgninger.



PS 23/12 Tvedestrands deltakelse i regionalt næringsfond

Saksprotokoll i Formannskap - 08.05.2012 

Behandling

Morten Foss (TTL) fremmet rådmannens forslag alternativ A under punkt 2. 

Rådmannens forslag til vedtak punkt 1 og Morten Foss (AP) sitt forslag til vedtak punkt 2 
enstemmig tilrådd. 

Innstilling

1. Tvedestrand kommunes egenandel til næringsfondet i østregionen for 2012 på kr. 
245.667,- finansieres på følgende måte: 
A:  49.000,- ved bruk av for mye innbetalt til RNØ på tidligere tidspunkt. 
B: 101.000,- ved bruk av bundet fond til næringsprosjekter. 
C:  96.667,- ved omdisponering av midler avsatt på ansvar 210 Rådmann til finansiering
                   av interkommunal samfunnsmedisiner.

Punktene B og C innebærer at rammen til ansvar 270 Kultur og næring økes med kr. 
197.000. Videre reduseres rammen til ansvar 210 Rådmann med kr. 96.000.

2. Tvedestrand kommune prioriterer næringsarbeid i økonomiplanen 2013-2016 og 
opprettholder en egenandel til næringsfondet. Budsjettpost for egenandel blir å 
innarbeide i budsjett 2013 og økonomiplan 2013-2016. Tvedestrand kommunestyre ber
fondets styre ta en gjennomgang av fondets vedtekter og retningslinjer på bakgrunn av
nye rammebetingelser fra fylkeskommunen. Dette for å gi større forutsigbarhet for både 

           søker og kommune.



PS 24/12 Referat og drøftingssaker

a) Referat fra kvalitetsdialogmøtet den 17.04.2012 for administrativ støtteenhet ble delt ut i 
møtet. Det var ingen merknader til referatet. 

b) Organisasjons- og skolefaglig rådgiver Sigfrid Baasland møtte og orienterte om 
utfordringene vedrørende oppvarming av svømmehallen på Lyngmyr skole i forhold til 
ulik bruk av bassenget. Formannskapet ba om at det ble lagt frem sak med alternative 
løsninger om dette på første møte til høsten 2012. 

c) Ordføreren tok opp flagging på offentlige høytidsdager ved kommunale bygg. Ordfører 
og rådmann fikk i oppdrag å se nærmere på ulike løsninger, og gi tilbakemelding til 
formannskapet.

d) Håvard Røiseland (AP) ba om en orientering i forhold til hva som skjer når det gjelder 
Furøya. Ordføreren orienterte.

e) Aud Angelstad (SP) ba om en orientering i forhold til utbyggingsplanene for Lisand 
Industrier AS. Ordføreren orienterte. 

f) Torleif Haugland (KRF) ba om en orientering i forhold til akseltrykket på brua til Risøya 
og i forhold til skoleskyssen i området.  Ordføreren orienterte om møte med Statens 
Vegvesen vedrørende denne saken. Saken ble drøftet nærmere også i forhold til Nettbuss 
sine konsesjonsvilkår og fylkeskommunens sitt ansvar på dette området. 

g) Tine Goderstad Sunne (H) spurte om videre oppfølging av saken om vrak i vannet ved 
bryggene til Gladstadheia boligfelt og oppfølging i forhold til utstyr m.m. på Skottevik. 
Rådmannen undersøker dette nærmere.

h) Kommunalsjefen orienterte om den videre fremdriften på iPad-prosjektet til politikerne, 
og gav en kort presentasjon av fremtidige innkallinger m.m. ved bruk av iPaden. Det 
legges opp til opplæring m.m. av politikerne den 22. og 23. mai 2012 og 6. juni 2012. 
Nærmere innkalling blir sendt ut til politikerne. 


